
Bestyrelsesmøde den 5. september 2018 
Deltagere:  Lars I., Ivar, Steffen, Conni, Eva og Peter 

Afbud fra: Kirstine, Lars A og Mette 

Referent Peter Jensen 

Indledning: 
Gennemgang af dagsorden og der er ingen punkter til eventuelt. 

Generalforsamling den 25. september 2018: 
Dagsorden for dagen gennemgås 

Opfordring til at bestyrelsen medbringer deres devises med MD. 

Eva sørger for en lille gave til oplægsholder. 

Bestyrelsen mødes kl. 17.00 i fht. opstilling af borde etc. 

Eva præsenterer bilaget ”noter fra Formandens beretning”   

 Danmarks indsamlingen mangler i opsamlingen. 

 Opfordring til brug af forældreintra, advisering pr SMS 

 Reklame for temaaftener. 

 Samarbejde med dagtilbuddet Holme omkring mad i KHS. Løfte opgaven for kosten for de unge. 

Gennemgang af bestyrelsessammensætningen: der skal vælges 3 til bestyrelsen – alle 3 for 2 år samt 2 

suppleanter 

 Lars I. fortsætter 

 Steffen Friis indtræder som bestyrelsesmedlem frem til 19 pga af Ivars ønske om afgang fra 

bestyrelsen  

 Mette og Kirstine er på valg – de spørges om de vil fortsætte 

 Lars A. er på valg – ønsker at fortsætte 

 Connie er på valg – ønske kun at fortsætte, hvis der ikke er andre, der ønsker at komme ind 

 

Høringssvar til strukturændringer og besparelser: 
 

Eva præsenterer i hovedtræk de linjer der i forslaget.  

Der udleveres og gennemgås det fælles høringssvar KHS har udarbejdet med Skovbrynet.  

Det godkendes, at bestyrelsen er med i et fælles høringssvar med Skovbrynet. 

Bestyrelsen har enkelte tilføjelser, som flettes ind i svaret. 

Vedhæftet referatet er det indsendte høringssvar 



Budget og forbrug 2018: 
Gennemgang af budgettet og forbrug – godkendt af bestyrelsen. 

 

Aktuelt fra Klubben: 
Ungdom:  

Der er startet en del unge herefter sommerferien og det kræver at de skal lære klubben og kende og 

personale skal lære de unge og kende. Der er en del nye opgaver forbundet hermed der kræver tilpasninger 

af rutiner og planlægning. 

Gul og Grøn 

Det går fint, også nye unge i disse teams. Morten er blevet en fast del af grønteam. Sara kommer snart 

tilbage fra barsel. 

Eva fortæller lidt om personalesituationen og det arbejde der er forbundet med at få ”hjulene til at løbe 

rundt” 

Der afvikles pt forældremøder i alle teams.  

Klubfremtiden 2020:  
Fremtidsvisioner for samarbejdet mellem skole og Klub –  se vedlagte slides 

Kørsel: 
Det går ok. Vi fortsætter med opmærksomheden her på. 

Evt.: 

Punkter til næste møde: 10. oktober 
Den nye bestyrelse udarbejder dagsorden. 


